

# Protokoll

## Styrelsemöte i Storsjöns Segelsällskap

**Datum:** 2009-05-12

**Tid:** 19:00

**Plats:** Östersunds Advokatbyrå, Prästgatan 39, Östersund

### Närvarande:

Göran Fürstenberg                      Ordförande

Kjell Sundström

Lars Nordberg                              Sekreterare

Sven Wahlström

Olof Ternström

Eva Dadell

Monica Netzler

Stickan Hedblom

### §1                      **Ordförande öppnar styrelsesammanträdet.**

### §2                      **Genomgång av föregående protokoll.**

Lars Nordberg gick igenom föregående styrelseprotokoll. Protokollet justerades.

### §3                      **Ekonomi.**

Föredrogs av Sven.

Grundundersökning av bryggan har erlagts, ca 12.000,- samt 56.200,- för en traktor inköpt av Kjell.

I övrigt inget särskilt att rapportera. Sedvanliga löpande kostnader. 50.000,- kommer att utbetalas av kommunen, bla beroende på Alf Johansson, för vilket styrelsen ger honom en välförtjänt eloge.

### §4                      **Post.**

Föredrogs av Sven.

18/5 är det Östbergsgårdens bolagsstämma, anmälan för att gå senast 14/5. Sven går dit och representerar klubben.

Arvsfondsdelegationen: Äskandet har avslagits.

Jamtli har yttrat att det inte har några invändningar mot båtcranens nya placering.

Sven har fått räkning utan referens, det är nödvändigt att ange referens om man handlar för klubbens räkning mot faktura.

Asbjörn har gjort tillägg till nyttjanderättsavtalet, lämnas av Kjell, tas om hand av Lars.

Arvesunds hamnförening har frågat om vi kan delta på något möte och lämna synpunkter.

**Beslut:**

Inget särskilt beslut fattades i anledning av ovanstående

**§5**

**Rapporter**

*Jolle*

Föredrogs av Eva Dadell.

Många intresserade ungdomar finns det vilket är bra.

*Utbildning:*

7 st var på SISU, Edsåsdalen, plattformen, SISU betalade. Resebidrag kan sökas hos SS enligt förslag av Eva.

Grön tränarutbildning i Mora torsdag-fredag 21-22/5, 5 st kommer att resa ner. Bidrag till resan kan sökas av de som reser hos SSS enligt förslag.

Bryggorna sätt i 13/5 så att seglingen kan komma igång.

Monica uppger att det blir plastfat tillgängliga på Torsta och att de kan användas att förstärka bryggornas flytkraft. Bryggorna läggs i så får vi se om de behöver förstärkas.

Stickan lämnar tips om dunkar från mackarna som innehållit tvättmedel till biltvättautomaterna.

*Seglarskolan:*

Monica visar affischerna vi får ut sådana att sprida.

*Kölbåt:*

Göran föredrog detta:

Claes Hoglert har avböjt ansvar för detta. Göran tar själv ansvar för kölbåtssektionen tills vidare till dess vi hittat någon annan.

Fredrik Eliasson har meddelat att han är intresserad som medhjälpare. Jan Nyberg har tillfrågats om intresse för kölbåtssektionen.

***Vuxenseglarskolan:***

Wille vill gärna ta ansvar, men vill ha kölbåtar och ägare som ställer upp med båtar och hjälp.

Nya polska medlemmar har nyinköpt Maxi 77 skall tillfrågas om intresse att ställa upp som lärare på vuxenseglarskolan. Göran pratar med Wille om detta.

***Anläggning:***

Kjell föredrog detta:

Nya traktorn har spricka i motorn, i kylmanteln. Stigs maskin har kontaktats och accepterar att ta tillbaka traktorn. Skall traktorn lämnas åter eller ska vi behålla den och låta säljaren laga den?

Lars föreslog att den skulle återlämnas.

Omröstning:

Alla utom Lars röstade för att den skulle behållas.

Allmän diskussion om detta följde.

***Beslut:***

Styrelsen har beslutat att behålla traktorn och att Stigs maskin får laga sprickan på lämpligt sätt.

Lars föreslår att det i så fall skall vara ett års garanti från Stigs maskin för att vi ska gå med på detta så att den i alla fall har garanti över nästa vinter.

Allmän diskussion om detta följde.

Omröstning:

Alla utom Lars röstade för att vi skall acceptera sedvanliga 3 månaders garanti, dock att Kjell dock får fria händer att föreslå längre tid.

***Beslut:***

Det beslutades att vi accepterar 3 månaders garanti som lägsta garantitid på svetsningen och att Kjell får mandat att förhandla om detta med Stigs maskin

***Traktorn: Övrigt:***

Traktorn har ett drag som passar till ett mindre antal av båtarna. Ett nytt drag har hittats och skall monteras. Kula skall monteras därtill.

***Övrigt:***

Kommunen har satt en nedre gräns för husväggarna. Sand har skänkts av kommunen (från sopningen efter vintern). Bra att packa, blir hårt. Lämnas i hög och vi får förfara med efter gottfinnande.

Kommunen ska jämna ut marken. Alla vagnar efter sjösättning ska placeras till vänster om grinden. 18/5 1830 på gamla varvet är det information om varvet, kranen och traktorn.

Vattnet är påsatt på nya varvet, allt är inkopplat och fungerar. Gamla tvättsprutan tas till nya varvet så länge.

***Uppställning på varvet:***

Korttidsupplåtelse får sommarplats diskuterades.

**Beslut:**

Korttidsupplåtelse Maj-September, 200,-/månad. Nyckeldepositionsavgift 500,-, medlemskap i klubben obligatoriskt. Ingen varvsdeposition och ingen sommaravgift tas ut av de som står korttid. Oktober – April accepteras ingen korttidsupplåtelse.

***Klubbhusansvarig:***

Folk behövs som kan hjälpa till och montera ner klubbens båthus på gamla varvet. Framförallt någon som tar ansvaret och som styr tömning och nedmontering.

Allmän diskussion kring detta följde.

Förslag:

Kjell tar kontakt med Janne Nyberg och Hans-Bertil och frågar om någon ungdom kan ställa upp.

Eva tar på sig att tömma båthuset och placera egendomen på nya varvet och i hamnen om det går att sjösätta.

**Beslut:**

I enlighet med ovanstående förslag.

***Försvunnen boj:***

Olle föredrog detta:

Bojen som försvunnit har hittat igen och en ny har införskaffats som ska läggas i. Det kommer att bli en viss kostnad för detta.

***Segelbåtens dag:***

Eva föredrog detta:

Eva fråga om detta bara är en jolleaktivitet, söndag 7/6, eller ska även kölbåtarna vara med ?

Enligt Eva, det som behövs är kölbåtar som kan ställa upp på prova-påseglingar.

Olle kan kontakta kölbåtsägare, 3-4 st, som kan ställa upp och köra prova-på seglingarna.

Finns det någon ny idé om vad som skulle passa att visa upp på Segelbåtens dag?

Förslag från styrelsen:

Knopar.  
Radiostyrd segling.

Finns det någon datakanon att visa bildspel på? Krokoms kommun? Lämpligt att visa inomhus i jolleförrådet.

Tältet?

Enligt Kjell och Olle är det felande, har reva och det fattas en stång.

Fråga:

Skall vi ha tältet uppe? Kollas med Claes Hoglert som hade det sist.

Kollas med nykterhetsscouterna om vi kan låna deras tält.

**Beslut:**

Uppgift att kolla detta lämnas till Claes Hoglert.

***Städning på toaletten:***

Förslag:

Brita och Lena Bergefor sköter städningen av klubbhuset i hamnen för 100,- /städtillfälle vardera. Lämpligen 1 ggr/vecka plus dagligen under Yran.

**Beslut:**

I enlighet med ovanstående.

### ***Information om Neptun-SM***

Göran föredrog detta.

Tillstånd för att ställa upp ca 35 husvagnar och båtvarnar på gamla Beijersområdet skall sökas. Polisen skall ge tillstånd till detta. I praktiken är detta redan klart, men formellt beslut är inte fattat än.

### ***Alkoholutskänkning:***

Göran föredrog detta.

Lars Martin Lundgren är tillfrågad av Göran och han lämnar besked att tid och plats skall anges exakt. Det kostar dock pengar och kan komma att kosta ca 6.000,- för slutet sällskap.

### ***Invigningstalare:***

Göran föredrog detta.

Bengt Marsch är tillfrågad, blev smickrad, kunde inte ge klart besked, är stand by, förslag nya länsrådet Solveig, ej tillgänglig, ringde Jens Nilsson, kunde ej ge klart besked. Kvar är Anna-Stina eller Landshövdingen. Göran har varit i kontakt med Landshövdingen, besked kommer.

### ***Säkerhet jolleseglare:***

Eva föredrog detta:

Jollesektionen vill ha tillgång till stora bryggan vid jolletävlingarna.

Fråga: Går hamnkommittén med på att lämna ut en bryggnyckel till klubben?

Stickan meddelar att han skall ordna detta, dock att det kostar en depositionsavgift.

### ***Knappar och medaljer:***

Göran visar upp div knappar och medaljer som kan delas ut vid lämpliga tillfällen.

### **Beslut:**

Det beslutades att Alf Johansson får en knapp som erkänsla för sin insats vid erhållandet av bidraget på 50.000,-. Tack Alf!

Förslag: Att alla styrelseledamöter får en knapp att ha i kavajslaget.

### **Beslut:**

Det beslutades i enlighet med förslaget och knappar delades ut till alla av Göran.

**§6: Nästa möte:**

Hålls enligt tidigare beslut 10/6 kl 1900 på Östersunds Advokatbyrå

Därmed avslutades styrelsemötet och ordföranden tackade alla närvarande för visat intresse.

Vid protokollet:

Lars Nordberg

Justeras:

Kjell Sundström

Stickan Hedblom